
 

 

ZAPISNIK 
21. redne seje Sveta Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki, 

 
ki je bila v torek, 18. 7. 2023, ob 18. uri v sejni sobi Hiše mladih. 
 
Prisotni člani: Rajko Pirnat, Jožef Stakne, Konrad Steblovnik, Klemen Slemenšek, Andreja Krajnc, 
Amadeja Koren, Boža Polak, Zoja Lešnik in Andreja Urnaut. 
Odsotni člani: / 
Ostali prisotni: / 
 
Predsednik Sveta je ugotovil, da je prisotnih 9 od 9 članov, tako je bila seja sklepčna.  
 
Za sejo je bil predlagan naslednji DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 20. redne seje; 
2. Seznanitev s prispelima vlogama; 
3. Predstavitev kandidatk; 
4. Glasovanje; 
5. Rezultati glasovanja in 
6. Razno. 
 
SKLEP 1/21: Sprejme se predlagani dnevni red 21. redne seje Sveta JZ MC.  
 
 
 
1. točka dnevnega reda: Potrditev zapisnika 20. redne seje 
Razprave oz. morebitnih dopolnitev na zapisnik ni bilo. 
 
SKLEP 2/21: Potrdi se zapisnik 20. redne seje.  
 
 
 
2. točka dnevnega reda: Seznanitev s prispelima vlogama 
 
Predsednik Sveta JZ MC g. Pirnat je povabil predsednico komisije Božo Polak, da poda poročilo o 
delu komisije. 
Ga. Polak je predstavila delo komisije v zvezi s prispelima vlogama kandidatk za imenovanje na 
položaj direktorice MC Šmartno ob Paki, Mirjam Povh in Maje Ratej. Obe sta kandidirali že na 
prejšnjem razpisu. Komisija je zasedala na dveh sejah, na prvi so člani komisije preverili pravočasnost 



 

 

prispelih vlog, ju pregledali in ugotovili, ali vsebujeta vsa zahtevana dokazila oz. priloge. Vloga ge. 
Ratej je bila nepopolna, zato so kandidatko pozvali k dopolnitvi vloge, medtem ko je bila vloga ge. 
Povh popolna, zato so na podlagi pooblastila od pristojnega ministrstva pridobili še potrdilo o 
nekaznovanosti. Na drugi seji je komisija pregledala dopolnjeno prijavo ge. Ratej in tudi zanjo na 
podlagi pooblastila izdala zahtevek za pridobitev potrdila o nekaznovanosti, ki pa do datuma 21. 
redne seje ni prišlo, zato so iz arhiva pridobili potrdilo, ki je bilo priloga vloge ne pretekli razpis, saj 
velja eno leto. Z drugo sejo je komisija ugotovila, da sta prispeli vlogi popolni in da lahko Svet JZ MC 
nadaljuje postopek izbire direktorja MC Šmartno ob Paki. 
Sledilo je branje prilog prijav obeh kandidatk.  
 
SKLEP 3/21: Člani Sveta JZ MC so se seznanili z vsebino prispelih prijav na razpis za imenovanje 
direktorja MC Šmartno ob Paki. 
 
 
 
3. točka dnevnega reda: Predstavitev kandidatk 
 

Prijavljeni kandidatki na javni razpis za imenovanje na položaj direktorja Javnega zavoda Mladinski 

center Šmartno ob Paki, kultura izobraževanje in šport sta predstavili svoji vlogi s programom in 

vizijo delovanja zavoda. Predstavitvi sta potekali po abecednem redu.   

 

 

 

4. točka dnevnega reda: Glasovanje 
 
Pred glasovanjem je predsednik Sveta JZ MC člane povabil k razpravi o slišanih predstavitvah. 
 
G. Stakne je predstavitvi kandidatk komentiral na podlagi izkušenj več mandatov v Svetu JZ MC, in 
sicer meni, da je ga. Ratej sicer močen potencial, a morda premočen za to funkcijo, v smislu da bi 
številne ambicije lahko hitro naletele na ovire oz. omejitve, misleč na ustanovitelja, finance. Po drugi 
strani pa meni, da če zavod dobro deluje, potem naj pri vodstvu ostane, kot je. Poudaril je, da je le 
pokomentiral obe kandidatki, nikakor pa s tem ne želi vplivati na ostala mnenja. Zaveda se, da bo 
tako ali drugače v delovanju zavoda potrebna sprememba, dodana vrednost. Čez nekaj časa je svoje 
mnenje še pojasnil; sprememba je lahko tudi preobrat pri delu zdajšnje direktorice.  
 
Ga. Urnaut je povedala, da se ji ne zdi prav, da oseba na razgovoru izpostavlja negativne plati druge 
osebe in na svoji predstavitvi ne pokaže, česa je sama sposobna, ampak vpleta negativne govorice, 



 

 

ki ni nujno, da so resnične. Poudarila je še, da ga. Ratej ne izpolnjuje popolnoma pogoja »5 let 
delovnih izkušenj na podobnih delih« 
 
G. Steblovnik je menil, da ga. Ratej nima ustreznih izkušenj glede na razpisne pogoje. 
 
Ga. Krajnc je izrazila pomislek glede ene od kandidatk, kaj bo z društvi, ki potrebujejo podporo MC-
ja, če se bo pomagalo le omenjenim društvom, ki že delujejo dobro. Prav tako je menila, da nima 
izkušenj pri delu z mladimi.  
 
Ga. Lešnik se je pridružila mnenju ge. Krajnc in je menila, da je ga. Ratej res dobra pri delu v turizmu, 
a »MC ni le turizem«.  
 
Ga. Polak je izrazila mnenje glede druge kandidatke, za katero meni, da nima ustreznih izkušenj, saj 
vodenje zavoda ni vodenje projektov. Kritična je bila tudi do njene prijave na razpis, v kateri je 
zapisala, da bi Svet JZ MC sam pridobil zahtevane priloge iz že oddane vloge na prejšnji razpis. Strinja 
se, da so v MC Šmartno ob Paki pomembna še druga področja, ne le turizem, ki niso bila tako v 
ospredju v njeni predstavitvi. Menila je tudi, da je njena razvojna vizija preveč ambiciozna in tako 
izkazuje nepoznavanje delovanja zavoda. 
 
G. Slemenšek je kot član Sveta JZ MC v enem od prejšnjih mandatov povedal, da so imeli takrat 
svetniki druge vidike, kakšen je pravi človek za omenjeno delovno mesto, in sicer takšen, »ki bo 
umiril zadeve«. Upa, da bo na glasovanju izbrana oseba takšna, ki bo poslušala člane Sveta JZ MC. 
Spregovoril je o komercializaciji in dvigu ugleda zavoda, izrazil pomislek, zakaj se ni na razpis prijavil 
občan Šmartnega ob Paki in da iz pogovora z ljudmi razbira, da je center nekoliko dvignil nivo 
delovanja, ne pa še dovolj. Poudaril je, da bomo morali biti vsi skupaj v prihodnjem mandatu boljši 
in striktnejši, nekaj se bo moralo spremeniti, ne glede na to, katera bo izbrana; morala bo bolje 
sodelovati s Svetom JZ MC, nasplošno bo moral »trikotnik« direktor–Svet JZ MC–župan bolje 
sodelovati in komunicirati. Predlaga, da se naredi analiza delovanja in se zadrži kvalitete zavoda, ki 
so dobre, ter prenehati s stvarmi, ki niso.  
 
G. Pirnat je pokomentiral prej izraženo mnenje g. Steblovnika, da bi bilo bolje, če bi direktorja izbiral 
novi Svet JZ MC, ki se bo načeloma konstituiral jeseni. Meni, da je prav, da ga izbere zdajšnji Svet JZ 
MC, saj ima v primerjavi z novim svetom veliko podatkov in tudi več izkušenj. Meni, da sta tako obe 
kandidatki kot tudi zaposleni v MC Šmartno ob Paki dobili jasno sporočilo, da zdajšnje delo ni najbolj 
dobro in so potrebne izboljšave. Jasno sporočilo gre tudi občinskim svetnikom, ki bodo potrjevali 
odločitev Sveta JZ MC, da se opredelijo, kaj želijo, saj se z njihove strani velikokrat sliši negativen 
glas o Svetu JZ MC, poslovanju direktorja. Zaveda se, da so zahteve velike, financ pa malo, kar skupaj 
ne prinaša idealnega poslovanja.  



 

 

G. Steblovnika je še zanimalo, kaj pomeni komercializacija v povezavi z MC Šmartno ob Paki, če pa 
je zavod neprofiten in ne sme izkazovati dobička. Kakšen je cilj tega zavoda, ali da bi imela občina 
čim manj stroška z zavodom, po drugi strani pa kaj bo, če bi se zavod začel osamosvajati, če bi imel 
dovolj svojih sredstev.  
 
G. Slemenšek mu je odgovoril, da je v povezavi z omenjenim največja težava, da Občina kot 
ustanoviteljica ne zna povedati, kaj bi z zavodom oz. kaj od njega želi. Meni, da bo ta odgovor Občina 
morala podati čimprej.  
 
Ga. Polak je še dodala pojasnilo, da zavod lahko ustvarja dobiček, a ga mora vlagati v program. 
Povedala je še, da podobno analizo delovanja, kot jo bo moral opraviti zavod, opravijo tudi v društvu, 
in sicer se odločijo, da nekih aktivnosti, ki ne prinašajo dobička, ne bodo več izvajali in na tak način 
prihranijo nekaj stroškov. Sama meni tudi, da bi dogodki in razne delavnice morali postati plačljivi v 
večji meri, saj kot ima sama izkušnje, delavnica, ki je brezplačna, med ljudmi ni veliko vredna. 
Dobrodošlo je ustvarjati dobiček, saj z njim obogatimo program delovanja.  
 
Sledilo je glasovanje. Zaposleni so pripravili glasovnice z imenoma in priimkoma kandidatk po 
abecednem redu, s številkama 1 in 2, žigosane z žigom MC Šmartno ob Paki. Glasovanje je potekalo 
tako, da so člani obkrožili številke pred eno kandidatko, sicer je glasovnica neveljavna. Vsak član je 
prevzel eno glasovnico, jo izpolnil in dal v  škatlo, za katero so se člani predhodno prepričali, da je 
prazna. 
 
 
 
5. točka dnevnega reda: Rezultati glasovanja 
 
Po končanem tajnem glasovanju je predsednik Sveta JZ MC odprl škatlo in preštel glasove. Glasovalo 
je vseh 9 članov Sveta JZ MC, prisotnih na seji.  
  
Rezultat glasovanja je bil:  
- Mirjam Povh  7 glasov 
- Maja Ratej   2 glasova 
 
 

SKLEP 4/21: Na podlagi tajnega glasovanja je Svet JZ MC za direktorico MC Šmartno ob Paki 
izglasoval Mirjam Povh, ki je prejela potrebno večino, 7 od 9 glasov članov Sveta JZ MC.  
 



 

 

SKLEP 5/21: MC Šmartno ob Paki bo neizbrano kandidatko s priporočenim pismom s povratnico 
obvestil o neizbiri.  
 
Oba sklepa so člani Sveta JZ MC z glasovanjem soglasno potrdili. 
 
Ustanovitelj bo o izbiri obveščen z osnutkom tega zapisnika.  
 
 
 
6. točka dnevnega reda: Razno 
 
Razprave ni bilo.  
 

 
 

Zapisala: Amadeja Koren, 20. 7. 2023 

 

 

 

 

 

 

Rajko Pirnat, 
predsednik Sveta JZ MC Šmartno ob Paki 

 
 
 
 
 
 
 
Obveščeni: 

- vsi člani Sveta JZ MC ŠoP 
- Janko Kopušar, župan Občine Šmartno ob Paki 
- Mojca Ževart, direktorica občinske uprave Občine Šmartno ob Paki 
- Mirjam Povh, v. d. direktorice MC Šmartno ob Paki  
- Marjanca Rogel Peršič, predsednica Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti 

in podžupanja Občine Šmartno ob Paki 


